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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A magántőke részvétele a kultúra finanszírozásában” címmel a Házszabály 91 . -a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériu m
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter Úr a 2006-os miniszterjelölti meghallgatásán kifejtette, hogy szándéka jelent ősen
megnövelni a magántőke szerepét a kultúra finanszírozásában .

Kérdezem Miniszter urat :

Hogyan alakult az elmúlt három évben !ebből 2008-ban becslésszerűen/ a magántőke
részvétele a kultúrafinanszírozásban, különös tekintettel a kultúra egyes területeire é s
intézményeire /közgyűjtemények, színházak stb./?
Mekkora lehet a magántőke részvétele a minisztérium hatáskörébe nem tartozó intézmények
és kultúraterületek finanszírozásában?
Milyen arányt képvisel ezen az egész területen belül az állami finanszírozás ?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008. december 19 .

Tellér Gyul a
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